



POLITYKA ŚRODOWISKOWA I BHP

Środowisko, ochrona zdrowia oraz bezpieczeństwo i higiena pracy są warunkiem koniecznym i nadrzędnym dla funkcjonowania firmy.

Kierownictwo i pracownicy dokładają wszelkich starań, aby minimalizować negatywny wpływ na środowisko wynikający z działalności organizacji a także zapewnić wszystkim pracownikom firmy bezpiecznych i higienicznych warunków pracy odpowiadających w pełni wymaganiom obowiązującego prawa.

W związku z tym zobowiązujemy się do:

- ciągłej poprawy działań środowiskowych,
- identyfikacji i zapobiegania istniejącym i potencjalnym negatywnym wpływom naszej działalności na środowisko,
- zmniejszenia ryzyka wystąpienia awarii środowiskowych,
- ochrony środowiska, w tym do zapobiegania zanieczyszczeniom oraz zmniejszenia niekorzystnego oddziaływania na środowisko,
- realizowania celów związanych z ciągłą poprawą środowiska, bezpieczeństwa i higieny pracy pracowników,
- wspierania indywidualnego, wszechstronnego rozwoju pracowników, zaznajamianie ich ze wszystkimi aspektami ich pracy oraz zasadami jej bezpiecznego wykonywania,
- dbałości o zapewnienie pracownikom jak najlepszych warunków pracy i podejmowanie wszystkich możliwych działań w celu zapobiegania wypadkom przy pracy, zdarzeniom potencjalnie wypadkowym i chorobom zawodowym,
- konsultacji i współdziałania pracowników oraz przedstawicieli pracowników, a także zaangażowania całego personelu w poprawę warunków bezpieczeństwa i higieny pracy,
- spełnienia wymagań prawnych i innych w zakresie ochrony środowiska i BHP.

Wszyscy pracownicy odpowiedzialni są za realizację Polityki Środowiskowej i BHP w odniesieniu do swoich stanowisk pracy są zobowiązani do zasad niniejszej Polityki, a także do jego ciągłego doskonalenia skuteczności systemu zarządzania.

Niniejsza polityka została zakomunikowana przez Prezesa Zarządu i jest dostępna dla każdego pracownika, a także klienta, dostawcy oraz innych zainteresowanych stron.

Ozorków, 01.02.2021

Kierownik Zakładu

Remigiusz Głowacz



UMWELT-, GESUNDHEITS- & SICHERHEITSPOLITIK

Umwelt, Gesundheitsschutz sowie Arbeitsschutz sind übergeordnete Voraussetzungen für den Unternehmensbetrieb.

Die Werkleitung und Mitarbeiter geben sich alle Mühe, um die Umweltbelastung durch die gewöhnliche Geschäftstätigkeit zu minimieren und sicherzustellen, dass alle Mitarbeiter sichere und hygienische Arbeitsbedingungen haben, die den geltenden rechtlichen Bestimmungen in vollem Umfang entsprechen.

In diesem Zusammenhang verpflichten wir uns:

- Umweltsleistungen kontinuierlich zu verbessern,
- bestehende und etwaige negative Umweltauswirkungen unserer Geschäftstätigkeit zu erkennen und zu vermeiden,
- Risiken von Umweltunfällen zu vermindern,
- Umwelt zu schützen, einschließlich der Vermeidung von Umweltverschmutzung und der Verringerung schädlicher Umweltauswirkungen,
- Ziele der kontinuierlichen Verbesserung der Umweltsleistungen und Arbeitsschutzes der Mitarbeiter zu erreichen,
- die Weiterentwicklung unserer Mitarbeiter individuell und vielseitig zu unterstützen und sie mit allen Aspekten ihrer Arbeit und den Regeln ihrer sicheren Ausführung vertraut zu machen,
- die bestmöglichen Arbeitsbedingungen für die Mitarbeiter zu sichern und alle möglichen Maßnahmen zu ergreifen, um Arbeitsunfälle, Beinahe-Unfälle und Berufskrankheiten zu verhindern,
- Beratungsgespräche zu führen, die Mitarbeiter und ihre Vertreter mitwirken zu lassen sowie das gesamte Personal zur Verbesserung des Arbeitsschutzes am Arbeitsplatz einzubeziehen,
- gesetzliche und andere Anforderungen in den Bereichen Umwelt- und Arbeitsschutz einzuhalten.

Alle Mitarbeiter und Verantwortliche für die Umsetzung von Umweltpolitik und Arbeitsschutz in Bezug auf ihre Arbeitsplätze sind verpflichtet, die Bestimmungen dieser Richtlinien zu beachten und die Wirksamkeit des Managementsystems ständig zu verbessern.

Diese Richtlinien hat der Geschäftsführer bekannt gegeben und sie stehen sowohl jedem Mitarbeiter, als auch Kunden, Lieferanten und anderen Betroffenen zur Verfügung.

Ozorków, den 01.02.2021

Werkleiter

Remigiusz Głowacz



ENVIRONMENT, HEALTH & SAFETY POLICY

Environment, health and safety are overriding requirements for the company's operations.

The plant management and employees make every effort to minimise the environmental impact of ordinary business activities and to ensure that all employees have safe and hygienic working conditions that fully comply with applicable legal requirements.

In this context, we are committed to:

- continuously improve environmental performance,
- Identify and prevent existing and potential negative environmental impacts of our operations,
- reduce the risk of environmental accidents,
- protect the environment, including pollution prevention and the reduction of harmful environmental impacts,
- to achieve goals of continuous improvement in environmental performance and employee health and safety,
- to support the development of our employees in an individual and versatile way and to familiarise them with all aspects of their work and the rules of their safe performance,
- to ensure the best possible working conditions for employees and to take all possible measures to prevent occupational accidents, near-accidents and occupational diseases,
- to hold consultations, to involve employees and their representatives, and to involve all personnel in improving occupational safety and health at the workplace,
- to comply with legal and other requirements in the areas of environmental protection and occupational safety.

All employees and persons responsible for the implementation of environmental policy and occupational health and safety in relation to their workplaces are obliged to observe the provisions of these guidelines and to continuously improve the effectiveness of the management system.

These guidelines have been announced by the Managing Director and are available to every employee, as well as to customers, suppliers and other parties concerned.

Ozorków, 01.02.2021

Plant Manager

Remigiusz Głowacz